
Протокол № 9
постійної комісії ради

з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму та інформації

м. Дрогобич 03 серпня 2021 року

Присутні 2 особи: Лучків Андрій Володимирович, Дьорка Олег Іванович
Запрошені: Олег Дукас, Ігор Лялюк, Зеновій Квасній, Оксана Тішина, Олександр
Томашенко, Володимир Красуляк

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Про створення електронного реєстру мешканців Дрогобицької громади;
2. Про стан роботи трекерів у пасажирському транспорті та камер відеоспостереження у
місті;
3. Про створення телебачення на базі ТРК “Франкова земля;
4. Про використання чат-боту “Назар” від Дрогобицької міської ради.

Щодо питання першого порядку денного:

СЛУХАЛИ: Оксану Тішину, начальника відділу-центру надання адміністративних послуг
Дрогобицької міської ради про створення електронного реєстру мешканців Дрогобицької
громади. Оксана Тішина розповіла, що реєстр територіальної громади є в наявності і
сформований на 60-70%. Проблемою є відсутність нормального сервера у Дрогобицької
міської ради для розміщення на ньому реєстру. Сервер треба розмістити у Дрогобицькій
міській раді. На сервері повинна бути комплексна система захисту інформації. Також
потрібно докупити систему “Трембіта”, що передавала б дані в Державну міграційну
службу. Потрібно доробити особистий кабінет мешканця з ідентифікацією особи.
Потрібно два сервери: 1 - для збереження даних від ЦНАПу, 2 - для роботи людей, де
будуть встановлені програми. Вартість 1 сервера 0,5 млн. грн. Окремо треба врахувати
вартість КСЗІ. На сьогодні існують наступні реєстри мешканців: реєстр адміністративних
послуг, реєстр територіальної громади, реєстр державної міграційної служби та реєстр
речового права. Послуги з обслуговування реєстру надавало ТзОВ “Гріз”.
СЛУХАЛИ: Олега Дьорку та Ігоря Лялюка про необхідність з’ясувати чи можна для
зберігання реєстру використовувати хмарний сервер;
СЛУХАЛИ: Оксану Тішину про необхідність в такому випадку вирішення питання КСЗІ,
врахування вимог держави щодо зберігання даних. На сьогодні всі комунальні
підприємства мають доступ до реєстру та можуть формувати власні дані.
СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа про можливість формування реєстру через довідки про склад
сім’ї;
УХВАЛИЛИ: Взяти інформацію до відома для детального вивчення питання;
РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 2 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались».
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.

Щодо питання другого порядку денного:

СЛУХАЛИ: Олександра Томашенка про заборгованості КП “КМГ” Дрогобицької міської
ради:
- компанії “Дозор” за обслуговування електронних табел 150 тис. грн;
- КП “Екран” Дрогобицької міської ради - 50 тис грн;



- заборгованості за 8 місяців користування інтернетом.
СЛУХАЛИ: Володимира Красуляка, директора КП “КМГ” Дрогобицької міської ради,
який заявив про те, що погасить заборгованості.

УХВАЛИЛИ: Взяти дане питання на контроль комісії та рекомендувати КП “КМГ”
здійснити всі необхідні проплати;

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 2 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались».
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.

Щодо питання третього порядку денного:

СЛУХАЛИ: Зеновія Кваснія про створення телебачення на базі ТРК “Франкова земля.

УХВАЛИЛИ: взяти дане питання до відома.

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 2 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались».
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.

Щодо питання четвертого порядку денного:

СЛУХАЛИ: Ігоря Лялюка про використання чат-боту “Назар” для оповіщень мешканців
про зупинки в наданні комунальних послуг.

СЛУХАЛИ: Зеновія Кваснія про відсутність кадрового забезпечення для ефективної
роботи відділу та наміри в майбутньому використовувати чат-бот “Назар” для оповіщення
населення.

УХВАЛИЛИ: рекомендувати управлінню цифровізації, інформаційної політики та
комунікацій використовувати для оповіщення чат-бот “Назар”.

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 2 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались».
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.

Голова зборів ______________ Андрій Лучків

Секретар ______________ Юрій Чигрин


